

[1]韩 峰,杨万海,袁晓光.基于相关性函数和模糊贴近度的多传感器数据融合[J].弹箭与制导学报,2009,4:227.

HAN Feng,YANG Wanhai,YUAN Xiaoguang.Multi - sensor Data Fusion Based on Correlation Function and Fuzzy Clingy Degree[J].,2009,4:227.

[点击复制](#)

基于相关性函数和模糊贴近度的 多传感器

《弹箭与制导学报》 [ISSN:1673-9728/CN:61-1234/TJ] 期数: 2009年第4期 页码: 227 栏目: 相关技术 出版日期: 2009-08-25

Title: Multi - sensor Data Fusion Based on Correlation Function and Fuzzy Clingy Degree

作者: [韩 峰](#); [杨万海](#); [袁晓光](#)
西安电子科技大学电子工程学院, 西安 710071

Author(s): [HAN Feng](#); [YANG Wanhai](#); [YUAN Xiaoguang](#)
School of Electronic Engineering, Xidian University, Xi'an710071, C hina

关键词: [多传感器](#); [相关性函数](#); [模糊贴近度](#); [数据融合](#)

Keywords: [multi - sensor](#); [correlation function](#); [fuzzy clingy degree](#); [data fusion](#)

分类号: TP212.9

DOI: -

文献标识码: A

摘要: 针对多传感器数据融合中,各传感器测量数据的可靠程度难以确定以及如何提高数据融合结果的精度问题。文中提出了利用模糊理论中的相关性函数来计算多传感器的相互支持程度,并基于模糊贴近度,对支持程度高的传感器数据进行融合。仿真结果表明,相比同类融合方法,该方法获得的结果具有更高的精度和可靠性。

Abstract: Focused on the problem that it is difficult to determine the reliability of each sensor and improve precision of the data fusion result in the process of the multi - sensors data fusion. In the paper, a new data fusion method based on correlation function and fuzzy clingy degree is proposed. The mutual supportability of multiple sensors is obtained from the correlation function. Then by the membership function, the reliability of information provide by each sensor is gained. Finally, the supposed fusion result can be produced on the basis of fuzzy clingy degree. The simulation experiment shows that the fusion results have higher precision and reliability compared with other methods.

[导航/NAVIGATE](#)

[本期目录/Table of Contents](#)

[下一篇/Next Article](#)

[上一篇/Previous Article](#)

[工具/TOOLS](#)

[引用本文的文章/References](#)

[下载 PDF/Download PDF\(123KB\)](#)

[立即打印本文/Print Now](#)

[统计/STATISTICS](#)

[摘要浏览/Viewed](#)

[全文下载/Downloads](#) 396

[评论/Comments](#) 237

[RSS](#) [XML](#)

- [1] 李雄, 王凯, 徐宗昌·基于模糊贴近度的多传感器数据融合测量 [J] .理论与实践, 2005, 25 (4) :6-